
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1434
van KARIN BROUWERS
datum: 16 juni 2023

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

De Lijn  -  Consultancyopdrachten

Consultancybedrijven worden door de Vlaamse overheid ingeschakeld om advies te 
geven over beleid. Er is de laatste weken al heel wat te doen geweest over die 
consultancyopdrachten. 

Ook De Lijn maakt gebruik van consultancy.

1. Hoeveel geld spendeerde De Lijn in de jaren 2018, 2019, 2020, 2021, 2022 en 2023 
aan consultancyopdrachten? Wat was de inhoud van die consultancyopdrachten? 
Welke consultancybedrijven hebben de opdrachten uitgevoerd? Graag een overzicht 
van alle opdrachten die uitgevoerd zijn door consultancybedrijven voor deze periode 
met vermelding van de aard van de opdracht en vraagstelling, jaartal, 
toekenningswijze (marktbevraging, raamcontract, …), totale som die betaald werd, 
naam consultancybedrijf.

2. Welke criteria worden door De Lijn gehanteerd om over te gaan tot consultancy?



LYDIA PEETERS 
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 1434 van 16 juni 2023
van KARIN BROUWERS

Daar het verzamelen van de gevraagde gegevens bijkomende tijd vraagt, zal u het 
antwoord pas tegen eind september ontvangen in een aanvullend antwoord.


